
Izaslanik Stjepan Krešić ponovio je pitanje postavljeno na prošloj sjednici na koje nije dobio 

odgovor. Pitanje glasi: 

 „Ja opet potenciram pitanje graničnog prijelaza Doljani i Gabela Polje. Povjerenstvo 

za granice već dva mjeseca se nije uspjelo sastati radi razmatranja problematike prijelaza 

granice na jugu, a znate da je turistička sezona u jeku i da se na graničnom prijelazu Doljani 

čeka više od sat vremana. Možete zamisliti ljude koji žive u graničnom području, koji moraju 

nekoliko puta prelaziti granicu. Drugi granični prijelaz Gabela Polje – Metković, koji nije 

odobren kao međunarodni granični prijelaz, zatvoren je, a također je tehnički opremljen tako 

da može biti međunarodni prijelaz. Ne mogu vjerovati da se Povjerenstvo za granice BiH i 

Hrvatske, a imam informaciju da nije problem u dijelu Povjerenstva iz Hrvatske već da je 

problem u dijelu Povjerenstva iz BiH. To su ogromne štete, gospodarske štete, jer se tik uz 

granični prijelaz Gabela Polje nalazi trgovački centar koji se ovih dana zatvara zato što ovaj 

granični prijelaz nije međunarodni. Kome je u interesu da se 50 radnih mjesta zatvori i da se 

stvaraju gužve na graničnom prijelazu Doljani? Takođe, problematično je to što granični 

prijelaz Bijača nije označen korektno tako da ljudi koji idu na godišnji odmor granicu mogu 

prijeći na ovom graničnom prijelazu, a ne da se stvaraju gužve na graničnom prijelazu 

Doljani. Moje izaslaničko pitanje glasi – Hoće li se i kada sastati Povjerenstvo za granice? 

  

 


